
Sak 7 – Fylkesleirsamarbeid 

 

Fylkesstyret sendte ut i oktober 2023 en undersøkelse om noen klubber kunne ta på seg å arrangere 

fylkesleir 2024 eller 2025. Av alle svar var samtlige nei til begge år. 

 

Ser vi på deltagerantallene går også disse nedover på fylkesleir. Fra å ha 277 deltakere i 2008 til like 

over 100 deltakere i 2023. 

  

På bakgrunn av dette har fylket tatt på seg oppgaven å arrangere fylkesleir 2024, men da dette er et 

stort arrangement, som kommer i tillegg til fylkesstyrets allerede planlagte arrangementer, ser vi at 

det blir en stor oppgave for oss alene.  

  

Da 4H Akershus og Oslo også står uten fylkesleirarrangør for 2024 har det blitt drøftet om dette er 

noe vi bør begynne å arrangere sammen. På denne måten kan vi få flere deltagere, samtidig som vi 

føler at vi gjør fylkesleiren enda bedre, ved å være sammen med et annet fylke og gjøre den større. 

Større leir betyr ikke alltid dobbelt opp med jobb eller kostnader.  

 

Fylkesstyret har allerede bestemt at årets fylkesleir, 2024, skal arrangeres sammen med Akershus og 

Oslo, men ønsker å høre med årsmøtet om dette er noe medlemmene ønsker på fast basis. 

 

 

Forslag til vedtak 

4H Østfold og 4H Akershus og Oslo fortsetter å arrangere fylkesleir sammen 

  

eller 

  

4H Østfold fortsetter ikke ordningen med å arrangere fylkesleir sammen med 4H Akershus og Oslo 

etter 2024 

 


